
cywilnoprawnym
jego jednostkom

Protokół Nr 292
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 czerwca 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 730. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:
a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich za 2022 rok,

b) nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

ul. Gimnazjalna 41 b,
c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,
e) uchylenia uchwałyNr XL/3 5/20 10 Rady Powiatu w Końskich z dnia

30 września 2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego,
zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy
finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania
planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki

zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze

roku budżetowego z późniejszymi zmianami,
f) niedochodzenia należności o charakterze

przypadających Powiatowi Koneckiemu l
. .

organizacyjnym,
g) nadania imienia Władysława Grabskiego Technikum nr 3

w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich,
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h) powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania

i realizacji zadania publicznego z zakresu kultury,

i) zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości środków

finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo 

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych przez Powiat

Konecki.

3. Plan robót drogowo - mostowych na rok 2023.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia

szczegółowychzasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi

Koneckiemu lub jego jednostkom organizacyjnym, warunków

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego

uprawnionych, w celu wystąpienia o wydanie opinii do Prezesa UOKiK

oraz Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi.

5. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im.

Komisji edukacji Narodowej w Końskich,

c) powierzenia stanowiska dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego

z Oddz. Dwujęzycznymi im. Marii Skłodowskiej - Curie w Końskich,

d) powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

nr 1 w Końskich,

e) powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

im. Stanisława Staszica wStąporkowie,

f) powierzenia stanowiska dyrektora Specjalnego Ośrodka szkolno 

Wychowawczego w Baryczy,

g) zatwierdzenia nierozstrzygnięciakonkursu na kandydata na stanowisko

dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Końskich,

h) zatrudnienia dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie.

6. Decyzja w sprawie ustalenia opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu

sprawowanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

nad lokalem mieszkalnym nr 40, usytuowanym na IV piętrze w budynku

wielorodzinnym przy ulicy Jana Kiepury nr 5 w mieście Końskie.

7. Wybór laureatów nagród przyznawanych na imprezie promocyjnej

"Kuźnice Koneckie".
8. Sprawy różne:
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• informacja o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego

uchwałyNr 15/2023 Zarządu Powiatu w Końskich z dnia 31 stycznia
2023 roku w sprawie opracowania na 2023 rok planu

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli
w szkołach, dla których organem prowadzącymjest Powiat Konecki.

W związku z wyjazdem służbowym Przewodniczący Zarządu - Pan

Grzegorz Piec poinformowało konieczności podzielenia posiedzenia Zarządu na

dwie części. W pierwszej części posiedzenia Zarząd rozpatrzyłby sprawy, które
zostanąprzekazane pod obrady Rady Powiatu. Druga część posiedzenia odbyłaby

się po powrocie z delegacji.

Zarząd uwzględnił propozycję Pana Starosty oraz przyjął proponowany
porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia .
Pana Krzysztofa Stachery jako pierwsze omówiono pkt 2 g) oraz 5 b), c), d), e),
t), g).

Ad. 2 g)
Naczelnik Wydz. Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Krzysztof Stachera przedstawiłprojekt uchwałyRady Powiatu w sprawie nadania
imienia Władysława Grabskiego Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego w
skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich. Oznajmił, że

społeczność ZSP Nr 3 na patrona swojej szkoły wybrała Władysława Grabskiego.

Wniosek o nadanie imienia szkole złożył dyrektor, po akceptacji Rady

Pedagogicznej, Rady Rodziców oraz SamorząduUczniowskiego. Postać patrona
została przybliżona Zarządowi i zyskała akceptację na posiedzeniu w dniu 20
kwietnia b.r. Szkoła będzie posługiwać się imieniem patrona od 1 września b.r.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w
przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Ad. 5 b), c), d), e), f), g).
Naczelnik Wydz. Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia =- Pan

Krzysztof Stachera przedstawiłprojekty uchwał Zarządu w sprawach:

./ powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im.

Komisji edukacji Narodowej w Końskich,

./ powierzenia stanowiska dyrektora II Liceum Ogólnokształcącegoz Oddz.

Dwujęzycznymi im. Marii Skłodowskiej - Curie w Końskich,

./ powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr

1 w Końskich,

./ powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im.

Stanisława Staszica wStąporkowie,

./ powierzenia stanowiska dyrektora Specjalnego Ośrodka szkolno 

Wychowawczego w Baryczy,

./ zatwierdzenia nierozstrzygnięcia konkursu na kandydata na stanowisko

dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Końskich.

Poinformował Zarząd, że za wyjątkiem Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego w Baryczy oraz Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej

w pozostałych jednostkach organizacyjnych oświaty na zamieszczone ogłoszenie

o konkursie wpłynęło po jednej ofercie, w konkursie na stanowisko dyrektora

SOSW w Baryczy wpłynęłydwie oferty, natomiast na stanowisko dyrektora PPP
w Końskich nie wpłynęła żadna oferta. Poinformował, że w takim przypadku

Zarząd może powołać kandydata na stanowisko dyrektora jednostki oświatowej,

który spełnia określone prawem warunki oraz posiada opinię Rady

Pedagogicznej. Ponadto Zarząd zawiera w tej sprawie porozumienie ze

Świętokrzyskim Kuratorem Oświaty. Przedstawił na stanowisko dyrektora

Poradni własną kandydaturę. Oznajmił, że posiada odpowiednie kwalifikacje.

Poprosił Zarząd o akceptację.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały od Nr 100/2023 do Nr 105/2023

w przedmiotowych sprawach.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że do tej pory Pan

Naczelnik Stachera dał się poznać jako osoba dobrze radząca sobie

z zarządzaniem Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.
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Zarząd jednogłośnie zadeklarował zamiar powołania Naczelnika Wydz.
Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowie - Pana Krzysztofa Stachery na stanowisko
dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Końskich.

Ad. 2 a), b)
Ze strony Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich udział wzięli:

~ Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa - Pan Wojciech Gola,
~ Z-ca Dyrektora ds. finansowych - Pani Beata Wójcik,
~ Kierownik Wydz. Organizacji i Nadzoru - Pani Anna Ciecierska.

Z-ca Dyrektora ds. finansowych - Pani Beata Wójcik przedstawiła

sprawozdanie finansowe Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2022 rok.
Omówiła poszczególne pozycje przychodów i kosztów. Oznajmiła, że na dzień

31 grudnia 2022r. szpital nie posiadał zobowiązań wymagalnych. Wszystkie
zobowiązania zostały pokryte terminowo. Rok 2022 zamknął się stratą

w wysokości 6338 337,19 zł, co stanowi 45%,11% planowanej straty.
Podkreśliła, że wartość straty nie przekroczyła wielkości odpisu amortyzacji.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz nadmieniła, że zgodnie
z wyrokiem TK podmiot tworzący może ale nie musi pokrywać straty ZOZ.
Stwierdziła, że na ten moment szpital zadłuża swój majątek, jeżeli nie będą

realizowane zadania inwestycyjne wartość majątku zacznie spadać. Ponadtojeśli

nie zostaną uregulowane systemowo sprawy związane z finansowaniem szpitali
powiatowych wówczas jedynym wyjściem będzie redukcja kosztów.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2022 rok i przekazał go organowi stanowiącemu.

Kierownik Wydz. Organizacji i Nadzoru - Pani Anna Ciecierska
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich. Oznajmiła, że Rada Społeczna ZOZ pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Szczegółowo omówiła zakres
zmian wprowadzonych do treści Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich. Stwierdziła, że:
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1) dodane zostały zapisy dotyczące wpisu do KRS oraz do Rejestru
Podmiotów Wykonuj ących Działalność Leczniczą,

2) usunięte zostały zapisy dotyczące aktów prawnych na podstawie, których
działa Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich- nie ma potrzeby, aby akty
były wymienione w dokumencie ,

3) doprecyzowane zostały zakresy udzielanych świadczeń zdrowotnych oraz
inna działalność gospodarcza,

4) usunięte zostały zapisy o obowiązkach Dyrektora- obowiązki wynikają z
przepisów prawnych, a opisana została kwestia zastępców Dyrektora,

5) skrócony został czas na opiniowanie Rady Społecznej wprowadzając zapis
"bez zbędnej zwłoki" ,

6) zmieniony został zapis o kadencji Rady Społecznej, aby zachowana została

ciągłość pracy tego organu po upływie kadencji Rady Powiatu,
7) usunięty został zapis dotyczący pozyskiwania środków finansowych przez

Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich- zapis wynika wprost z Ustawy
o działalności leczniczej.

Omówiła zakres zmian wprowadzonych do struktury organizacyjnej
ZOZ , stanowiącej załącznik do przedmiotowego projektu uchwały.

Oznajmiła, że Struktura Organizacyjna ZOZ w Końskich zawiera następujące

zmiany:

1. w części medycznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich:

1) dodana została jednostka organizacyjna Medyczne Laboratorium
Diagnostyczne, na które składają się komórki: Punkt Pobrań, Punkt
Przyjęć Materiału, Punkt Rozdziału Materiału, Pracownia Analityki
Ogólnej , Pracownia Mikrobiologii, Pracownia Hematologii i
Koagulologii , Pracownia Biochemii, Pracownia Immunochemii ,
Pracownia Immunologii Transfuzjologicznej . Laboratorium po wielu
latach wróciło w struktury ZOZ w Końskich ze względu na dużą

podwyżkę cen badań, jakie podwykonawca narzucił;

2) Dział Rentgenodiagnostyki zmienił nazwę na Dział Diagnostyki
Obrazowej i dodana została do niego nowa komórka- Pracownia MR.
ZOZ w Końskich planuje otworzyć własną pracownię, w związku z
tym konieczne jest dodanie tej komórki;

3) dodana została nowa komórka organizacyjna tj. Poradnia
Kardiologiczna dla dzieci .
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Utworzenie w/w poradni poszerza działalność ZOZ w Końskich .

Poradnia ta ma na celu udzielanie świadczeń zdrowotnych z zakresu
kardiologii dziecięcej. Aktualnie co drugi urodzony noworodek otrzymuje
skierowanie do takiej poradni ze względu na wskazania medyczne. Ponadto,
fakt posiadania Oddziału Neonatologicznego ze Stanowiskami Intensywnej
Terapii i Patologii Noworodka o II poziomie referencyjnym zobowiązuje

także do wykonywania badań przesiewowych echa serca u noworodków;
2. w części administracyjnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich:

1) powołany został Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa, ponieważ

Dyrektor nie jest lekarzem;
2) stanowisko Zastępcy Dyrektora zastąpione zostało stanowiskiem

Zastępcy Dyrektora ds. Administracyjno-Technicznych;
3) stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Finansowych- Główny Księgowy

zastąpione zostało stanowiskiem Główny Księgowy, którem podlega
Dział Finansowo-Księgowy, a w nim m. in. komórka organizacyjna
Magazyny, która dotychczas była w Dziale Sprzedaży Usług

i Zamówień Publicznych;
4) stanowisko Koordynator ds. Jakości w związku z likwidacją Działu

Jakości i Marketingu otrzyma nazwę Pełnomocnik ds. Akredytacji
i Jakości ;

5) powołane zostało stanowisko Oficer Bezpieczeństwa Informacji- jest
to konieczne w związku z faktem, iż ZOZ w Końskich jest Operatorem
Usługi Kluczowej,

6) stanowisko ds. Obronnych Zarządzania Kryzysowego oraz
stanowisko ds. Ochrony Informacji Niejawnych zostaje połączone

w jedno stanowisko pn. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji
Niejawnych, Obronności i Zarządzania Kryzysowego (funkcje te pełni

jeden pracownik);
7) nowa komórka Dział Zakażeń Szpitalnych obejmie swym zakresem

dotychczasową działalność Specjalisty ds. Epidemiologii i Lekarza
Kontroli Zakażeń Zakładowych, pozwoli to zredukować ilość komórek
w strukturze;

8) stanowisko Radca Prawny zostaje zastąpione nową komórką

organizacyjną Dział Prawny;
9) do Działu Organizacji i Nadzoru przeniesiona zostaje komórka Sekcja

Rozliczeń i Sprzedaży Usług, która otrzyma nową nazwę: Sekcja
Sprzedaży i Rozliczeń Świadczeń Zdrowotnych;
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10)usunięte zostało stanowisko Administrator Sieci Komputerowej
stanowisko to będzie znajdować się w strukturach Działu IT;

11)usunięta została komórka organizacyjna Sekretariat- zakres jej
działania obejmie istniejąca Kancelaria Ogólna;

12)Dział Służb Pracowniczych otrzyma nową nazwę- Dział Zarządzania

Zasobami Ludzkimi, na który składać się będą Sekcja Kadr i Sekcja
Płac; Sekcja Płac dotychczas była w strukturze Działu Finansowo
Księgowego; Sekcja Płac obsługuje te same programy informatyczne
dotyczące pracowników, co dotychczasowy Dział Służb

Pracowniczych i ich zadania ściśle ze sobą łączą się; ponadto
odpowiadają za wypłacanie w terminie wynagrodzeń pracowników,
sprawdzają ewidencję czasu pracy, prowadzą dokumentację

wszystkich pracowników, kontaktują się także z wszelkimi
instytucjami, takimi jak ZUS czy urząd skarbowy, do którego
przesyłają różnego rodzaju pisma, raporty, rozliczenia. Dlatego
zasadne jest, aby te sekcje znajdowały się w jednym dziale tj. Dziale
Zarządzania Zasobami Ludzkimi, gdyż obydwie komórki zajmują się

kompleksową obsługą pracowników. Zatem sekcja płac jest związana
ze stosunkiem pracy, nie zaś z działem finansowo-księgowym, który
odpowiada za finanse całego podmiotu.

13)Dział Sprzedaży Usług i Zamówień Publicznych zostaje zlikwidowany
poprzez przeniesienie Sekcji Rozliczeń i Sprzedaży Usług do Działu

Organizacji i Nadzoru, Sekcja Informatyczna zostaje wydzielona jako
nowa komórka organizacyjna pn. Dział IT, zaś Magazyny zostały

przeniesione w struktury Działu Finansowo-Księgowego;

14) stanowisko ds. Zamówień Publicznych powstało po likwidacji Działu

Sprzedaży Usług i Zamówień Publicznych;
15)utworzone zostaje Stanowisko ds. Pozyskiwania Funduszy

Strukturalnych - w związku z zapotrzebowaniem i dużym nakładem

pracy związanym z pozyskiwaniem różnych dofinansowań dla ZOZ
w Końskich, zasadne jest utworzenie takiego stanowiska;

16)usunięte zostało stanowisko Audytora Wewnętrznego, ponieważ

przepisy prawa nie nakazują posiadania takiego stanowiska
w podmiocie leczniczym,

17)usunięty został Dział Jakości i Marketingu, ponieważ nie ma w nim
pracowników,
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18)usunięte zostały ze struktury komórki Organizacyjne Działu

Technicznego (tj. sekcje elektroenergetyczna, remontowo-budowlana,
ochrony mienia) w celu bardziej przejrzystej struktury, choć

faktycznie działalność ta w Dziale Technicznym pozostanie i będzie
poszerzona o działalność Kotłowni , dlatego też usunięta zostaje ze
struktury Kotłownia;

19) usunięta została komórka Nadzór l Eksploatacja Aparatury
Medycznej;

20) Dział Sanitarno-Higieniczny zmienił nazwę na Dział Higieniczny;
21) Dział Transportu Sanitarnego zmienił nazwę na Dział Transportu.

Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa - Pan Wojciech Gola oznajmił, że struktura
ZOZ została dostosowana do wymogów formalno - prawnych i istniejącej

sytuacji.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o poziom zatrudnienia
zgodny z nowym schematem organizacyjnym.

Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa - Pan Wojciech Gola odpowiedział, że

została zmniejszona ilość stanowisk kierowniczych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił

uwagę na brak określenia terminu wydawania opinii przez Radę Społeczną

ZOZ. Stwierdził, że w jego ocenie w obowiązującym statucie określony jest
precyzyjny termin. Obecnie proponuje się wprowadzenie zapisu "bez zbędnej

zwłoki".

Kierownik Wydz. Organizacji i Nadzoru - Pani Anna Ciecierska
stwierdziła, że ustawa o działalności leczniczej nie precyzuje w/w terminów.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że osoba z
Wydz. Finansowo-Księgowego nie może wykonywać spisu z natury.

Z-ca Dyrektora ds. finansowych - Pani Beata Wójcik poinformowała, że

jedna osoba w strukturach Wydz. Finansowo - Księgowego zajmuje się

ewidencją środków trwałych, natomiast do przeprowadzenia spisu z natury
powoływana jest komisja spoza wydziału.
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Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa - Pan Wojciech Gola poinformowało awarii

rur doprowadzających zimną wodę do budynków szpitala oraz o awarii agregatu

skraplającego, chłodzącego pomieszczenia, w których usytuowany jest angiograf.

Podkreślił, że przegrzanie urządzenia może doprowadzić do uszkodzenia płyty

głównej, co z kolei wiąże się z koniecznością zakupu nowego urządzenia, którego

koszt przekracza 2 mln zł. Szacowany łączny koszt usunięcia awarii wynosi ok.

60000 zł.

Ad.2 c), d)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

,/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2022-2027,

,/ zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,

Omówiła proponowane zmiany w wykazie przedsięwzięćWPF polegające

na:

,/ zmniejszeniu planowanych nakładów na zakup piasku do zimowego

utrzymania dróg o kwotę 87 000 zł,

,/ zmniejszeniu planowanych nakładów na zakup usług związanych

z zimowym utrzymaniem dróg o kwotę 583 000 zł,

,/ wycofaniem zaplanowanych nakładów w kwocie 909250 zł na

przebudowę drogi powiatowej Nr 0390T Wyszyna Fałkowska- Kołoniec

- Maleniec na długości 1,8 km w związku z nieuzyskaniem dofinansowania

ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.

Omówiła proponowane zmiany w zakresie planowanych dochodów

i wydatków budżetu. Podkreśliła, że w wyniku ich wprowadzenia zwiększeniu

ulegnie deficyt budżetu powiatu, który po zmianach wyniesie 20 891 585,92 zł.

Ad. 2 e)

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie uchylenia uchwały Nr XL/3 5/20 10 Rady Powiatu
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w Końskich z dnia 30 września 2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego, zakresu i formy
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz zakresu

i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego

publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za
pierwsze półrocze roku budżetowego z późniejszymi zmianami. Oznajmiła, że

w/w obowiązek wynikał z ustawy o finansach publicznych. Z dniem 12 maja b.r.
weszła w życie ustawa o zmianie ustaw w celu likwidowania zbędnych barier

administracyjnych i prawnych. Art. 12 tej ustawy uchylił art. 266 ustawy

o finansach publicznych, który stanowił podstawę do określenia przez Radę

Powiatu zakresu i formy sporządzania informacji o przebiegu wykonania budżetu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 2 f)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie niedochodzenia należności o charakterze
cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koneckiemu i jego jednostkom
organizacyjnym. Oznajmiła, że Rada Powiatu ma możliwość podjęcia uchwały

niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym, których kwota wraz
z odsetkami nie przekracza 100 zł. Zaproponowała, aby nie dochodzić należności ,

których kwota w skali roku wraz z odsetkami nie przekracza 50 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 2 h)
Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Powiatowi
Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania publicznego z zakresu
kultury. Oznajmił, że cztery powiaty Włoszczowski, Kielecki, Jędrzejowski,

Konecki wyraziły wolę współpracy w ramach zadania publicznego z zakresu
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kultury polegającego na przygotowaniu i realizacji wspólnego zadania pn.:

"Szlakiem Brygady Świętokrzyskiej". Dodał, że Powiat Konecki partycypuje
w kosztach wkładu własnego w realizację projektu, który wynosi 12 000 zł, stąd

na każdy powiat przypada kwota 3 000 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że

w budżecie powiatu nie są zabezpieczone środki na ten cel. W związku z tym
podpisanie porozumienia nie będzie możliwe. Wprowadzenie zmian do budżetu

może zostać przygotowane na kolejną sesję Rady Powiatu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.2 i)
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu dotyczący zmiany

uchwały w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie
dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego

prowadzonych przez Powiat Konecki. Poinformował, że niniejsza zmiana

spowodowana jest waloryzacją środków finansowych na utrzymanie dziecka
w placówce opiekuńczo - wychowawczej typu rodzinnego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.3
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił Plan robót drogowo-mostowych na rok 2023. Oznajmił, że

Zarząd Dróg Powiatowych otrzymał na rok kwotę 52279975 zł na realizację

zadań na drogach powiatowych, w tym na bieżące letnie utrzymanie dróg oraz
zadania remontowe 5 576 380 zł, na zimowe utrzymanie dróg l 869 748 zł, na

wydatki inwestycyjne 41 910 297 zł, na utrzymanie ZDP oraz drogowej służby

liniowej l 723 550 zł, na bieżące utrzymanie obiektów mostowych l 100000 zł

oraz na zakupy inwestycyjne 100 000 zł. Omówił planowane remonty cząstkowe
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oraz wykaz planowanych do realizacji zadań w ciągach dróg powiatowych,
stanowiący załącznik do planu.

Uwag do przedłożonego materiału nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował Plan robót drogowo-mostowych na rok
2023 i przekazał go organowi stanowiącemu.

Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady Powiatu
o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Powiatu przewidzianej na 29 czerwca

b.r. o pkt. dotyczące zaopiniowanych na dzisiejszym posiedzeniu projektów
uchwał oraz o pkt. dotyczący przyjęcia Planu robót drogowo - mostowych na
2023 rok.

Ad. 4
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym
przypadających Powiatowi Koneckiemu lub jego jednostkom organizacyjnym,

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga
stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego
uprawnionych. Oznajmiła, że ustawa o finansach publicznych daje taką

możliwość. Na dłużniku leży obowiązek udowodnienia trudnej sytuacji
finansowej. Zaznaczyła, że są to przypadki sporadyczne i w powiecie do tej pory
takie przypadki nie wystąpiły. Jeżeli chodzi o ulgi to były udzielane dłużnikom

na podstawie ustawy o pieczy zastępczej. Podkreśliła, że ostateczny kształt

uchwały trafi ponownie pod obrady Zarządu Powiatu, następnie Rady Powiatu po
zaopiniowaniu przez Prezesa UOKiK oraz Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju

Wsi.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5 a)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
Oznajmiła, że proponowane zmiany w planie wydatków polegają na:
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./ częściowym rozwiązaniu rezerwy ogólnej w kwocie 1 000 zł z

przeznaczeniem na refundacjękosztów pracy zdalnej,

./ częściowym rozwiązaniu rezerwy celowej z przeznaczeniem na oświatę i

edukacyjną opiekę wychowawczą w kwocie 153 961 zł, w tym 100 000 zł

na zakup energii elektrycznej przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr

1 w Końskich, 53 961 zł na specjalną organizację nauki w II Liceum

Ogólnokształcącymw Końskich.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 99/2023 w przedmiotowej sprawie.

O godz. 900 zakończono część pierwszą posiedzenia.

II część posiedzenia rozpoczęła się o godz. 1410•

W II części posiedzenia nie uczestniczył Członek Zarządu - Pan Dariusz

Banasik oraz Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz. Wiz Skarbnika

Powiatu w posiedzeniu uczestniczyła Główna Księgowa - Pani Wioletta

Turalska,

Ad.5 h)
Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie zatrudnienia dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie.

Oznajmił, że Pani Małgorzata las przeszła procedurę służby przygotowawczej i

zdała egzamin. Zaproponował zatrudnienie jej na stanowisku dyrektora z dniem

l lipca b.r na czas nieokreślony.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 106/2023 w przedmiotowej

sprawie.

Ad.6
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poinformowała, że na podstawie w/w decyzji zostanie

naliczona opłata w wysokości 0,3% od kwoty 299 000 zł z tytułu trwałego
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zarządu sprawowanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

nad lokalem mieszkalnym nr 40, usytuowanym na IV piętrze w budynku
wielorodzinnym przy ulicy Jana Kiepury nr 5 w mieście Końskie. Oznajmiła, ze
zwykle jednostki organizacyjne powiatu występują o zwolnienie z opłat.

Odczytała projekt decyzji.

Uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję w przedmiotowej sprawie.

Ad. 7
Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

laureatów nagród przyznawanych na imprezie promocyjnej powiatu "Kuźnice

Koneckie". Szczegółowo uzasadnił każdą kandydaturę.

Zarząd w wyniku głosowania wyłonił następujących laureatów nagród:

"Marka Konecka":
l. Justyna Rupniewska - Przewodnicząca Powiatowej Rady KGW,
2. Andrzej Ślifierz - działacz społeczny i sportowy,
3. Bogusław Kuśmierczyk - solista,
4. TKN24 - telewizja internetowa,
5. Janina Malicka - pisarka, poetka,
6. .Królewiaczki'' - zespół folklorystyczny.

"Diament Marki Koneckiej":
l. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich,

2. Bank Spółdzielczyw Końskich.

"Alchemik Konecki":
1. PPHU "WALDI" S.C. w Radoszycach,
2. Hodowla Boczniaków z Miedzierzy Michał Mytkowski.

"Gwóźdź Sezonu":
l. Ceramika Pawła Stasińskiego,

2. Galeria na płocie w Gosaniu w gminie Stąporków,

3. Bębniarze z OSP Czermno i tradycja wielkanocnego bębnienia

4. Zespół Pasja za udział w konkursie "Śpiewam Mojej Ojczyźnie",

5. Stare na Nowe Melodie - innowacyjny projekt przeprowadzony przez
Bartka Gemera,

6. Zespół Szpital Uniwersytecki za wydanie singla "Wróżki".

15



"Przyjaciel Powiatu Koneckiego":
l. Muzeum Orła Białego w Skarżysku Kamiennej,
2. Stowarzyszenie "Aktywny Ćmińsk",

"Kowal Losu":
l. społeczność szkolna szkół ponadpodstawowych powiatu koneckiego oraz

Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy z Baryczy za działalność

charytatywną,

Ad.8
Sprawy różne:

./ Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban udzieliła informacj i na temat

wszczęcia postępowania nadzorczego dotyczącego uchwały Nr 15/2023

Zarządu Powiatu w Końskich z dnia 31 stycznia 2023 roku w sprawie

opracowania na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia

zawodowego nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym

jest Powiat Konecki.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1430 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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